

## 旅游孔子学院应邀参加地球村多元文化节 (Global Village Festival)

2019年9月7日, 格里菲斯大学旅游孔子学院应邀到 Broadwater Parklands 参加地球村多元文化节, 展示并介绍中国文化。此次多元文化节汇聚了不同文化背景下的音乐、舞蹈、美食和手工制品, 还有适合孩子们玩的益智游戏, 让人们在享受表演的同时也感受到了多元文化的独特魅力。

旅游孔子学院安排了编中国结、写毛笔字、下五子棋、画熊猫等文化活动, 并进行了汉语课程宣传。活动从上午10点开始, 延续到下午3点钟, 共有200多位居民和游客光临我们孔院摊位, 体验中国文化。

志愿者张文奕给人们讲解了中国结的历史发展和文化内涵, 也展示了形态各异的中国结, 随后一步步示范指导制作中国结, 小小的编织品精致大气, 让人爱不释手。

实习生芮瀚给大家简单介绍了五子棋的规则, 简单易学的益智游戏立刻吸引了很多人的关注, 大家围在一起, 饶有兴趣地观摩学习。除此之外, 书法和绘画也吸引了很多人来亲自尝试, 毕老师和韩老师为现场观众设计了充满美好寓意的中文名字。志愿者武志琳和实习生孙松铭热情指导大家画国宝熊猫, 憨态可掬的大熊猫一个个姿态各异, 惹人爱怜。

地球村多元文化节给各国文化搭建了一个展示的舞台, 人们置身其中, 仿佛在一天内就游览了整个世界一般。

### The Tourism Confucius Institute at the Global Village Festival

The Tourism Confucius Institute at Griffith University (TCI) was at the Broadwater Parklands to introduce and promote Chinese culture at the Global Village Festival on September 7, 2019. There was music, dance, food and handmade crafts from different cultures, as well as some chess games for children. This Multicultural Festival allowed people to enjoy all kinds of performances and the unique charm of different cultures.



The TCI organised cultural activities such as making Chinese knots, calligraphy, playing Five-in-a-Row and painting pandas. We also took this opportunity to promote our Chinese language courses. Between 10.00 am - 3.00 pm more than 200 residents and tourists visited our stall to experience Chinese culture.



TCI teacher Wenyi Zhang demonstrated how to make Chinese knots and introduced their historical development and cultural connotations. This kind of exquisite handicraft was deeply loved by the visitors.



TCl intern Rui Han made a brief introduction to the rules of Five-in-a-Row, which immediately attracted a lot of attention. Many people came here to watch and learn how to play this game.



Calligraphy and painting also attracted a lot of attention. TCl teachers Angela and Han helped visitors to design Chinese names which were full of nice implied meanings for the interested onlookers. Volunteer Zhilin Wu and our intern Songming Sun guided people to paint pandas. The pandas in various gestures made everyone laugh and created a relaxed atmosphere.

The Global Village Festival allowed many people to take an active part and have a global tour in a single day!